
ZÁPISNICA 

z XVI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Košická Polianka  dňa 20.03.2025 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí súčasť zápisnice 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie. 

3. Správa o činnosti starostky obce a kontrola plnenia uznesení od 11.10.2024 do 

20.03.2025 

4. Prerokovanie Návrhu rozpočtu obce Košická Polianka na rok 2025 

5. Prerokovanie žiadosti o súhlas s prevádzkou KUDROČ TRANS s.r.o. 

6. Prerokovanie žiadosti o zvolenie do funkcie prísediaceho pre Mestský súd Košice 

7. Prerokovanie plánu obecných akcií na obdobie 05/2025-02/2026 

8. Rôzne 

9. Záver  

 
K bodu 1.  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila o 17.30 hod. a následne ho viedla starostka obce Mgr. 

Marta Petrilová. V úvode konštatovala prítomnosť 6 poslancov obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) a to: 

Adriana Behúnová, Zuzana Labanská, Martin Mrázko, Róbert Papáč, Patrik Sudzina, Eva Takáčová 

a tým uznášania schopnosť OZ. V čase 17.34 sa prezentoval poslanec Ing. Miloš Hudák, takže na 

zasadnutí boli prítomní všetci siedmi poslanci OZ v KP. 

 

K bodu 2.  

Poslanci schválili program zasadnutia podľa predloženého návrhu starostky obce, tvorí súčasť zápisnice. 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Adriana Behúnová, Róbert Papáč 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a zvolení: Eva Takáčová, Ing. Miloš Hudák 

Starostka  obce Mgr. Marta Petrilová   konštatovala, že  navrhnutí  členovia do návrhovej komisie, 

zapisovateľka zápisnice,  ako aj overovatelia zápisnice  boli zvolení,  za hlasovali 7 poslanci. 

 

K bodu 3 

Starostka prítomných so Správou o činnosti starostky obce od 11.10.2024 do 20.03.2025, s kontrolou 

plnenia uznesení od uvedeného dátumu a oboznámili sa a vzali na vedomie: Stanovisko k návrhu 

rozpočtu obce Košická Polianka na rok 202 zo dňa 13.03.2025 /tvorí prílohu zápisnice/. Správu 

o kontrolnej činnosti za rok 2024 zo dňa 21.02.2025. /tvorí prílohu zápisnice/. Správu o činnosti 

hlavného kontrolóra zo dňa 14.03.2025. /tvorí prílohu zápisnice/. Všetci prítomní poslanci vzali na 

vedomie predmetné dokumenty.  
 

K bodu 4 

Starostka obce otvorila rozpravu k návrhu Rozpočtu obce Košická Polianka na rok 2025, oboznámila 

prítomných s tým, že žiadne návrhy ani pripomienky k zverejnenému návrhu. Prihlásil sa poslanec 

Mrázko s otázkou, či 8000,- € za prenájom sály kultúrneho domu ako príjem je málo, alebo veľa. 

Ekonómka obce p. Horváthová vysvetlila, že pri tvorbe rozpočtu sa vychádza so skutočností 

predchádzajúceho fiškálneho roka. Následne  dala starostka hlasovať za  schválenie Rozpočtu obce na 

rok 2025 a vzatie na vedomie rozpočtov na rok 2026,2027, kde za prijatie uznesenia boli 5 poslanci, 

zdržal sa poslanec Sudzina a proti bol Mrázko.  

 



K bodu 5 

Starostka oboznámila prítomných so žiadosťou firmy KUDROČ Trans  s.r.o. na vyjadrenie 

sa k prevádzke na zber a spracovanie elektro odpadov. Plánovaná prevádzka by mala svoju činnosť 

vykonávať v budove bývalej VO, kde predmetná firma je vlastníkom budov a pozemkov vo väčšinovom 

spoluvlastníckom podiely. Tým, že prevádzka sa nachádza mimo zastavanej časti obce a firma je 

povinná splniť si svoje zákonné povinnosti so vznikom predmetnej prevádzky v rámci štúdie EIA 

a doloženia vzťahu k dotknutým pozemkom, starostka odporučila súhlasiť so žiadosťou. V rozprave 

poslanec Mrázko vyjadril nespokojnosť s podnikateľmi na bývalej VO, že nemajú vysporiadané 

pozemky atď.. Poslanec Sudzina podotkol, že dnes podnikanie môže zanechať a nechá nám tam, 

zvozený odpad, a že v predmetnej lokalite je už dosť nelegálnych skládok. Následne starostka dala  

hlasovať za uznesenie o schválení činnosti firmy KUDROČ TRANS s.r.o.  na zber elektro odpadu, kde 

proti boli poslanci Mrázko a Sudzina, ostatní prítomní sa zdržali hlasovania, uznesenie nebolo  prijaté.  

 

K bodu 6 

Všetci prítomní 7 poslanci súhlasili s prijatím uznesenia, v ktorom schválili pani Ivanu Jaršinskú, bytom 

Košická polianka 181 pre výkon funkcie prísediaceho pre Mestský súd Košice na volebné obdobie 2025-

2029. 

 

K bodu 7 

Všetci prítomní 7 poslanci súhlasili s prijatím uznesenia, v ktorom schválili plán kultúrnych 

a športových akcií na obdobie 05/2025 až 02/2026, ktorý tvorí prílohu zápisnice.  

 

K bodu 8 

Na prerokovanie do rôzneho nepredložil nikto z príbuzných žiadny návrh uznesenia.  

 

V závere poslanec Mrázko poukázal na uvoľnenú roštu v rigole pri obecnom úrade a chýbajúcu 

dopravnú značku na zúženú cestu pri fare a kostole. Starostka obce oznámila, že v prípade ak je prekrytie 

rigolu v nevyhovujúcom stave bude opravený a k značke sa vyjadrí dopravný projektant a DI PZ SR, 

nakoľko obec zadala aktualizáciu Projektu dopravného značenia a umiestnenia zastávok SAD v obci 

Košická Polianka. 

 

K bodu 9 

Starostka ukončila rokovanie zastupiteľstva o 18.30 hod., poďakovala prítomným za účasť.  

 

Overovatelia: 

 

 

Adriana Behúnová                                              Róbert Papáč 

 

 

V Košickej Polianke 20.03.2025 

 

Zapísala: Danka Horváthová 

 

 

 

 
 
 

 
 

 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


